
Zápis z výroční členské schůze ZO ČZS Pod zelenou cestou konané dne 

21. března 2024 

 

 

Členská schůze svolána: předsedou ZO Pod zelenou cestou p. Sovišem 

 

Pozvánka na členskou schůzi: webové stránky ZO, e-mailem, SMS zprávou, vyvěšením u hlavní 

brány u vchodu do zahrádkářské osady Pod zelenou cestou 

 

Místo členské schůze: zasedací místnost UH Palackého náměstí č. 293, 1 .patro  

(naproti České spořitelny) 

 

Zahájení členské schůze: 16:08 hodin 

 

Přítomni na členské schůzi: viz prezenční listina (16 přítomných + 13 plných mocí) – celkem 29 

 

Členské schůzi předsedal: p. Soviš 

 

 

Průběh členské schůze 

 

Bod 1 programu 

Zahájení, volba zapisovatele, předsedajícího a ověřovatele zápisu 

Úvodem proběhlo přivítání přítomných členů ZO a jejich seznámení s následujícím návrhem 

programu členské schůze. 

  

1. Zahájení, volba zapisovatele, předsedajícího a ověřovatele zápisu 

2. Volba mandátové, návrhové a volební komise 

3. Zpráva o činnosti a zhodnocení za období 2019-2024 

4. Zpráva o hospodaření za rok 2023, závěrečný stav rozpočtu 

5. Zpráva kontrolní komise 

6. Rozpočet na rok 2024 

7. Splatnost a výše účelových příspěvků na rok 2024 

8. Volby do orgánů organizace (výbor, kontrolní komise) 

9. Volba delegáta na konferenci ÚS a kandidáta na člena rady ÚS 

10. Diskuze 

11. Schválení usnesení 

12. Závěr schůze 

 

Z řad členů ZO nebyly vzneseny k návrhu programu žádné připomínky ani doplnění a členové 

souhlasili s předsedajícím členské schůze p. Sovišem. Žádný další návrh na předsedajícího členské 

schůzi nebyl podán.  

Výsledek hlasování ke schválení programu členské schůze a předsedajícího členské schůzi:  

Pro: 29, Proti: 0, Zdržel se: 0 

 

Předsedající p. Soviš navrhl za zapisovatele průběhu členské schůze p. Paluříka.  

Výsledek hlasování ke schválení zapisovatele členské schůze:  

Pro: 29, Proti: 0, Zdržel se: 0 

 

Předsedající p. Soviš navrhl za ověřovatele zápisu průběhu členské schůze p. Blahu. 

Výsledek hlasování ke schválení ověřovatele zápisu průběhu členské schůze:  

Pro: 29, Proti: 0, Zdržel se: 0 

 

Bod 2 programu 

Volba mandátové, návrhové a volební komise 



 

Předsedající p. Soviš navrhl členy mandátové a návrhové komise: 

Mandátová komise: 

Předseda: p. Paluřík, členové p. Vlk, p. Sochorcová 

Výsledek hlasování ke schválení mandátové komise:  

Pro: 25, Proti: 0, Zdržel se: 4 

 

Návrhová komise: 

Předseda: p. Paluřík, členové p. Vlk, p. Sochorcová 

Výsledek hlasování ke schválení návrhové komise:  

Pro: 25, Proti: 0, Zdržel se: 4 

 

Předsedající p. Soviš navrhl členy volební komise: 

Předseda: p. Blaha, p. Blahová, p. Petrželka 

Výsledek hlasování ke schválení volební komise:  

Pro: 26, Proti: 0, Zdržel se: 3 

 

Bod 3 programu 

Zpráva o činnosti a zhodnocení za období 2019-2024 

Předsedající p. Soviš přednesl zprávu o činnosti a zhodnocení za období 2019 až 2024. Návrh zprávy 

o činnosti a zhodnocení za období 2019-2024 je umístěný na webových stránkách ZO. 

Výsledek hlasování ke schválení zprávy o činnosti a zhodnocení za období 2019 až 2024:  

Pro: 28, Proti: 0, Zdržel se: 1 

 

Bod 4 programu 

Zpráva o hospodaření za rok 2023, závěrečný stav rozpočtu 

Pí. Možíšková přednesla zprávu o hospodaření za rok 2023. Závěrečný stav rozpočtu i přes 

upozornění odeslané doporučeným dopisem 19. prosince 2023 předsedou ZO p. Sovišem nebyl 

připraven a nemohl být členskou schůzí projednán. Návrh zprávy o hospodaření za rok 2023 je 

umístěn na webových stránkách ZO. 

Výsledek hlasování ke zprávě o hospodaření za rok 2023: 

Pro: 3, Proti: 5, Zdržel se: 21 

Zpráva o hospodaření za rok 2023 nebyla schválena. 

 

Bod 5 programu 

Zpráva kontrolní komise 

Člen kontrolní komise p. Rydlo přednesl zprávu kontrolní komise. Konstatoval, že při kontrole 

hospodaření ZO nebyly shledány žádné nedostatky. Na dotaz, zda byly ke kontrole předloženy i 

smlouvy a dohody spojené s předáváním zahrádek a přijímáním nových členů odpověděl, že toto 

nebylo kontrolováno. Zpráva kontrolní komise je umístěna na webových stránkách ZO. 

Členská schůze vzala zprávu kontrolní komise na vědomí.  

 

Bod 6 programu 

Rozpočet na rok 2024 

Předsedající p. Soviš představil svůj návrh rozpočtu na rok 2024. Porovnal ho s návrhem 

připraveným p. Možíškovou. Konstatoval, že se oba návrhy liší rozdílem 500 Kč. 

Bylo doporučeno se dále zabývat připraveným návrhem rozpočtu předsedajícím p. Sovišem, neboť 

tento byl přehlednější, podrobnější a pečlivěji zpracovaný. Koeficient pro stanovení výpočtu 

účelového příspěvku byl zdůvodněný ve výši 0,6 Kč/m2. Návrh rozpočtu na rok 2024 je umístěný na 

webových stránkách ZO. 

Výsledek hlasování k návrhu rozpočtu na rok 2024 připraveném předsedajícím p. Sovišem: 

Pro: 28, Proti: 0, Zdržel se: 1 

Návrh rozpočtu byl schválený. 

 

Bod 7 programu 

Splatnost a výše účelových příspěvků na rok 2024 



Předsedající p. Soviš zdůvodnil změnu příspěvku člena na rok 2024 z důvodu navýšení členského 

příspěvku ČZS ze 150 Kč na 300 Kč a dále z důvodu navýšení daní z nemovitých věcí. Koeficient 

účelového příspěvku je navržený na 0,6 Kč/m2. Splatnost účelového příspěvku je navržena k datu 

30.4.2024. Návrh příspěvku člena na rok 2024 je umístěný na webových stránkách ZO. 

Výsledek hlasování ke splatnosti a výši účelových příspěvků na rok 2024 připraveného 

předsedajícím p. Sovišem: 

Pro: 24, Proti: 2, Zdržel se: 3 

 

Bod 8 programu 

Volby do orgánů organizace (výbor, kontrolní komise) 

Úvodem projednávání způsobu provedení voleb podal rezignaci na své funkce celý výbor ZO i celá 

kontrolní komise ZO. 

Z důvodu nemožnosti ani na dvou posledních schůzích výboru ZO v roce 2024 sestavit návrhy 

kandidátek pro volbu výboru ZO a kontrolní komise ZO, byly členům ZO na stoly připraveny 

formuláře, kde mohli uvést své návrhy kandidátů pro volby jak do výboru ZO, tak i do kontrolní 

komise ZO. 

 

Předsedajícím p. Sovišem byl představený návrh, aby v dalším období měl výbor ZO 3 členy a 

rovněž 3 členy kontrolní komise ZO. Dále byl představený návrh na způsob hlasování. O 

jednotlivých kandidátech, jak výboru ZO, tak i kontrolní komise ZO, bylo navrženo hlasovat zvlášť, 

v obou případech veřejně zvednutím ruky. 

Výsledek hlasování k počtu členů výboru ZO a kontrolní komise ZO a způsobu hlasování: 

Pro: 29, Proti: 0, Zdržel se: 0 

 

Z návrhů kandidátů přítomných členů ZO uvedených do připravených formulářů byly sestaveny 

návrhy kandidátek pro volby poté, co tito navržení kandidáti do výboru ZO i kontrolní komise ZO 

kandidaturu veřejně přijali. 

 

Do výboru ZO byli navrženi a s kandidaturou souhlasili tito kandidáti pro volbu: 

Předseda: Milan Blaha 

Členové: Jana Blahová, Radovan Jančář 

 

Do kontrolní komise ZO byli navrženi a s kandidaturou souhlasili tito kandidáti pro volbu: 

Předsedkyně: Andrea Březinová 

Členové: Marián Rydlo, Petr Vlk  

 

Před volbou kandidátů došlo ke změně počtu hlasů z 29 na 27, odchodem dvou členů ZO. 

 

Průběh volby do výboru ZO a kontrolní komise ZO: 

 

Výbor ZO: 

Předseda: Milan Blaha 

Pro: 21, Proti: 4, Zdržel se: 2 

 

Člen: Jana Blahová  

Pro: 21, Proti: 4, Zdržel se: 2 

 

Člen: Radovan Jančář 

Pro: 24, Proti: 0, Zdržel se: 3 

 

Kontrolní komise: 

Předsedkyně: Andrea Březinová 

Pro: 23, Proti: 0, Zdržel se: 4 

 

Člen: Marián Rydlo 

Pro: 25, Proti: 0, Zdržel se: 2 



 

Člen: Petr Vlk 

Pro: 25, Proti: 0, Zdržel se: 2 

 

Bod 9 programu 

Volba delegáta na konferenci ÚS a kandidáta na člena rady ÚS 

Předsedající p. Soviš navrhl jako delegátku na konferenci ÚS a kandidáta na člena rady ÚS pí. 

Možíškovou. 

Výsledek hlasování o volbě delegáta na konferenci ÚS:  

Pro: 25, Proti: 0, Zdržel se: 2 

Výsledek hlasování o volbě kandidáta na člena rady ÚS: 

Pro: 25, Proti: 0, Zdržel se: 2 

 

Bod 10 programu 

Diskuze 

Předsedající p. Soviš v souladu se schváleným programem zahájil diskuzi. Jelikož se do diskuze 

žádný člen ZO nepřihlásil, diskuze byla ukončena. 

 

Bod 11 programu 

Schválení usnesení  

Návrh usnesení o volbě a činnosti ze zasedání výroční členské schůze přednesl p. Paluřík. Od 

přítomných členů nezazněla žádná připomínka k návrhu usnesení a ani jeho doplnění. 

Výsledek hlasování o návrhu usnesení o volbě a činnosti ze zasedání výroční členské schůze: 

Pro: 26, Proti: 0, Zdržel se: 1 

 

Bod 12 programu 

Závěr schůze 

Předsedající p. Soviš poděkoval všem za účast na členské schůzi a tuto v 18:23 hodin ukončil. 

 

Přílohy: 

č. 1 – Usnesení o volbě a činnosti ze zasedání výroční členské schůze 

Prezenční listina je uložena v písemné formě u předsedy ZO Pod zelenou cestou. 

č. 2 – Listina přítomných ze zasedání členské schůze 

 

Projednávané materiály jsou umístěny na webových stránkách ZO Pod zelenou cestou 

https://www.zahradkari.cz/zo/podzelenoucestou/ 

- Zpráva o činnosti a zhodnocení za období 2019-2024 

- Zpráva o hospodaření za rok 2023, závěrečný stav rozpočtu 

- Zpráva kontrolní komise 

- Rozpočet na rok 2024 

- Splatnost a výše účelových příspěvků na rok 2024 

 

Zápis vyhotoven: 25. března 2024 

 

Zapsal: Jiří Paluřík, v.r.    

 

 

 

 

Ověřil: Milan Blaha, v.r. 

 

 

 

 

Schválil: Branislav Soviš, v.r. 

https://www.zahradkari.cz/zo/podzelenoucestou/

